
Dagsorden til bestyrelsesmøde for Brørupskolen. 

Dato: Torsdag d. 10-10-24 kl. 17.00-19.30. 

Sted: Hovborgvej, Lindknud. 

Mødeleder: Camilla/Helle. 

Referent: Helle Lauridsen 

Afbud: Thomas, Camilla, Nanna,  
 

Pkt. Dagsordenspunkt Ansvarlig Tid. 
 

Start 

 Elevrådet viser rundt på skolen. 
VI NÅR IKKE DETTE PUNKT. 

Elevrådsformanden 
fra 
Lindknudafdelingen. 

15 
min.  

17.00 

1 Nyt fra elevrådet. 
Referat: Basketball til Lindknud. Er bevilget. Elevrådet får 
hjælpe af Maybritt sekretæren til at bestille nettene. 
Skolegade: Multibanen ønske om en bane. 
(Ca. 130000 kr.). 
En kort fortælling om lejrskole. 

Camilla 5 min. 17.20 

2 Nyt fra ledelsen. 
Referat: Aktindsigt i 7. og 8. klasse på baggrund af 
henvendelse fra JV. Bestyrelsen ønskede mere 
kommunikation. Ledelsen har taget dette til 
efterretning. 
Travlhed i ledelsen da vi er 2 mand mindre på grund af 
sygdom. Det begynder at kunne mærkes. 
Sikker drift fylder meget. Det betyder, at 
udviklingssporet ikke er så aktiv lige nu. 

Ole og Helle 15 
min 

17.35 

3 Tilsyn med Lindknud afdelingen med fokus på trivsel. 
Der er lavet klassetrivsel.dk på alle klasser. Resultatet af 
analyserne vil blive fremlagt. Derudover vil nye 
arbejdspunkter blive præsenteret. 
Referat: 58 børn/elever pt.  
Voksne arbejder med mestring, trivsel og læring. 
Afdelingsmøde er afholdt, hvor vi har fundet 
fokuspunkter. Herefter vil vi lave prøvehandlinger. 
(Mange opmærksomhedspunkter; klassefællesskab) 
Resultaterne fra klassetrivsel: 0. klasse har lavet testen 
på en anden måde. Klassetrivsel er lavet. Uro fylder 
meget i 0. klasse. Ja og nej spørgsmål har gjort, at der er 
kommet et resultat, som der kan arbejdes videre med. 
Musik sættes på om morgenen, for skabe ro. Dette er på 
nuværende tidspunkt afprøvet et par dage, og har haft 
en god effekt. 
Der er lavet personlige mål for hver enkel elev. 
Adfærdsregulering/beløningssystem hjælper, når vi skal 
arbejde med mål. Små mål. Udelukkende ydre styring. Vi 
vil gerne arbejde indre styring.  

Jane/Jette 20 
min 

17.55 



Evaluering af indsatsen sammen med de andre lærere i 
0. klasserne. 
Eleverne har selv valgt spørgsmålene.  
Ved konflikter mellem børnene er det vigtigt at alles 
stemmer bliver hørt.   
I forhold til det faglige niveau er der pt sat 
ressourcepersoner på i form af læsevejleder, to 
sprogsvejleder og akt lærer. 
 

4 Økonomi. 
Referat: Minus ca. 50000,00 kr. når vi når 31.12.2024. Vi 
arbejder selvfølgelig på at lande så tæt på 0 som muligt. 
Vi er udfordret af, at økonomisystemet har en vis 
fejlmargen. 
Børnehave og vuggestue er lige opgjort nu, derfor ser 
økonomien anderledes ud, end det der blev nævnt på 
sidste bestyrelsesmøde. 
Til næste bestyrelsesmøde tager vi det hele op på 
storskærm, så bestyrelsen får en grundig gennemgang, 

Helle 10 
min. 

18.05 

5 Princip gennemgås: Mobil og Smart Watchs. 
Bilag eftersendes. 
Referat: Forslag til ændring af princippet fra næste 
skoleår. Alle skal aflevere hver morgen, og de skal ikke 
have den i løbet af dagen. Fra næste skoleår. 
I sfo skal man også aflevere telefonen.  
Tages op til foråret med rettelsen. 

Jeanette. 15 
min 
 

18.30 

6 Princip: Trivsel.  
Ressourceteamet er ved at udarbejde et forslag. 
Bilag eftersendes  
Referat: Invitation til workshop om handleplan for 
trivsel. Vi vil sammen med bestyrelsen lave new ork shop 
hvor vi vender alle facetter af trivselshandleplanen. 
Ressourcecenteret inviterer. 

Alle 15 
min 

18.45 

7 Hvilke dage skal vi holde møderne på fremadrettet? 
Referat: Planen for møderne holder vi fast i.  

Alle 10 
min. 

19.10 

8 Henvendelser til bestyrelsen: 
1) Har vi lærere der underviser i fag de ikke er 

uddannet til og hvordan sikres kvaliteten af 
undervisningen i så fald? 
Referat: Ja der er lærer der underviser i fag, de 
ikke har formelle kompetencer til. I de tilfælde 
sørger vi for, at fagudvalget bruges til inspiration 
og sparring. 
Derudover er der ofte en IT platform/nationalt 
fagudvalg, hvor man kan hente viden. 

2) Hvordan dækkes vikartimerne og er det muligt 
at tilknytte 1-2 faste vikarer i en klasse? 
Referat: Udspringer af uro i klassen. Klassens 
klassespejl og grundstruktur skal være synlige 

 20 
min. 

19.30 



for vikarer. Vikarregler skal være tydelige for 
alle. Dette følges op af teamkoordinatorerne i 
løbet af oktober måned. 
Ved vikardækning af en lærer i en klasse, er 
ledelsens første prioritet at vælge en lærer der 
kender klassen i forvejen. Dernæst har vi et fast 
vikarkorps, som kender reglerne på skolen.  
Ledelsen tager med videre, at uro i timerne er 
en vigtig ting at få arbejdet med. Dette gøres i 
form af en fordybelsesuge på hele skolen. 

3) Kan vi i Vejen kommune gøre brug af 
Skolevenner, ligesom de gør i Esbjerg for at få 
flere voksne hænder, der kan hjælpe med bl.a. 
at skabe ro i klasserne? 
Referat: På Byagervej har vi Ældre Sagen til at 
hjælpe i klasserne især til læsning.  
Vi tager det på ledermødet fredag den 
11.10.2024. 

9 Høringssvar: Navnet på afdelingen i Lindknud.  
Bilag vedhæftet tidligere. Bliver gensendt. 
Referat: Navnet bliver fremadrettet Afdeling Holmeå. 
Skal godkendes i Byrådet den 5. november . 

 10 
min. 

 

10 Hjemmeside. der kun en hjemmeside. Der kan så 
oprettes underafdelinger. Dette er der fra 
kommunalside Fremadrettet er bestemte krav til. 
Referat: 3 afdelinger på hjemmesiden. Den vil blive 
opdateret med hjælp fra forvaltningen. 

Helle/Jette 15 
min. 

 

11 Høringssvar. Ny tildelingsmodel. Bilag er vedhæftet. 
Jeg forbereder konsekvenser etc. 
Referat: HL laver  et forslag og sender det rundt efter 
efterårsferien inden det sendes til forvaltningen, 

Alle/ Helle. 30 
min. 

20.25 

12 Evt. Støtteforeningens rolle i Lindknud. 
Referat: Støtteforeningen står for mange ting. Kan det 
passe? Er det ikke noget der går ind under almen 
vedligehold. Punktet afstedkom en længere diskussion. 
 
Jimmi gav et kort referat af de forældrevalgtes møde, 
som de havde i tirsdags. Det omhandlede blandt andet; 
forventninger til hinanden, bestyrelsen rolle i forhold til 
forældrerådene etc. 
HUSK møde med forældrerådene den 13.11.24 kl 19.00-
21.00. Der kommer en invitation senere. 

Berit. 
 
 
 
 
Jimmi. 

  

 

Vi glæder os til at se jer. VH Camilla og Helle. 

Der vil være lidt mad. 

 


